
7. Odpoved’ ministra zdravotnictva Slovenskej republiky V. Lengvarskeho na interpelaciu 
poslanca Narodnej rady Slovenskej republiky R. Takacapodanu 29. septembra 2021 vo 
veci projektu modemizacie NsP Prievidza so sidlom v Bojnieiach
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Pripravovany ndvrh zdkona (Zdkon o kategorizdcii ustavnej zdravotnej starostlivosti a 

o zmene a doplnenl niektorych zdkonov) pojedndva o kategorizdcii zdravotnej starostlivosti. 

Nemocnice budu zaradene do urovnl, podl’a typu zdravotnej starostlivosti, ktoru poskytuju, 

resp. podl’a programoveho profilu danej nemocnice. Chcem teda zdoraznif, ze zdkon 

nepojedndva o ruseni nemocnic, ale o ich pripadnej transformdcii na urcitu uroveh. Findlna 

podoba siete konkretnych nemocnic, a teda ich rozdelenie podl’a urovne poskytovania 

zdravotnej starostlivosti nie je este zdvazne prijatd a bude predmetom diskusie az do konca roka 

2022. Ndvrh zdkona taktiez zohl’adhuje aj investlcie z europskych zdrojov afindlna siet’ bude 

tvorend aj s ohl’adom na investovane europske zdroje.

na zdklade Vasej interpeldcie zo dha 29. septembra 2021, ktord bola plsomne dorucend 

predsedovi Ndrodnej rady Slovenskej republiky vo veci projektu modernizdcie NsP Prievidza 

so sldlom V Bojniciach, si dovol’ujem uviest’ nasledovne stanovisko:
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